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Адрес Vitrablok s.r.o. 
Bilinska 42 
419 14 Duchcov

SPECIALS
Machines Walter Press - Simon Press

Glass Type soda Lime

Glass Color clear

Capacity 100

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of Glass Blocks The products manufactured in the Duchcov plant which today boasts four high-tech production lines fuelled bmodern
methane gas furnace, include the following:  
• Glass blocks for the construction industry.  
• Pressed glass products for lighting applications. Vitrablok offers a wide variety of options in dimensions, design and colours.

It is possible to apply the product in designing windows, straight walls, walls with varied curvature, walls discontinued in different ways or even walls
with shaped end. A glass concrete construction is result of glass block application. By means of design selection it is possible to control an amount of
light going into object and to select among transparent or non-transparent products. Vitrablok products allow to create rich and marvellous coloured
effects in interiors as well as in exteriors.

Company Profile of Vitrablok s.r.o.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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